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Høringssvar fra Klostermarksskolen – Flytning af specialklasser 
 
 
Vi fremsender hermed vores høringssvar til forslag om flytning af specialklasser (Vækstklasserne) 
 
 
I sagsfremstillingen relateret til budgetforliget for 2019 hæfter vi os ved at en udflytning af vækstklasserne 
er ensbetydende med at nuværende lokaler inddrages i Klostermarksskolen kapacitet: ” I budgetforlig 2019 
indgår det, at vækstklasserne på Klostermarksskolen, som omfatter mellemtrin og udskoling, flyttes til 
egnet sted for målgruppen, så lokalerne herefter kan inddrages i skolens kapacitet.” 
 
Vi er meget glade for at have vækstklasserne på vores skole, hvor de bidrager til et mangfoldigt 
læringsmiljø, men erkender samtidig, at vi som skolebestyrelse ikke har den faglige indsigt til at afgøre 
hvorledes vækstklasse-elever sikres de bedste forhold, om det er på vores skole, eller i et samlet tilbud på 
Lynghøjskolen.  
 
Vi har gennem en årrække været særdeles presset på lokaler. Og set i det lys kan en flytning være en 
mulighed for at rette op på mange års trængsel.  
Til dette hører, at der i flytningen bør afsættes kommunale midler til renovering af lokalerne, og vi ser frem 
til at indgå i en konstruktiv dialog om deres nyindretning.  
 
Det er i forbindelse med en eventuel flytning os magtpåliggende, at en denne kommer til at foregå over en 
periode og med maksimal inddragelse af de professionelle, eleverne og deres forældre, så opnået viden om 
de unge ikke går tabt. 
 
Vi har skrevet til vækstklasseforældre, og vil gerne videregive de perspektiver, som de har gjort os 
opmærksomme på: Det er vigtigt at vækstklasse-elever bliver en del af et skolemiljø som ikke bidrager til 
øget stigmatisering, ligesom lokaler der har en passende adskillelse fra normalklasser ses som 
tryghedsskabende for nogle vækstklasse-elever.  
 
 
På skolebestyrelsens vegne 
 
 
 
 
 
Klaus Rasmussen 
(Formand) 
 


